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Agraïment. El rector demana que consti a l’acta de la reunió l’agraïment de tots els membres 
del Consell de Govern a Carme Peñas, atès que aquest és en el seu darrer Consell en la seva 
condició de Secretària General. La petició del rector és corroborada pels membres del Consell 
de Govern. 
 
Catàleg de títols. El rector informa de l’avenç del procés de definició del catàleg de títols amb 
la recent constitució de la Comissió d’experts que haurà d’avaluar les propostes que han estat 
presentades per les diferents subcomissions del Consejo de Coordinación Universitaria. 
 
Habilitació. El rector anuncia que els rectors han estat convocats pel Ministerio, el dimarts 26 
de juliol, a la sessió negociadora que haurà de consensuar la proposta de convocatòria 
d’habilitació corresponent al 2005. Tot fa preveure que el Consejo de Coordinación 
Universitaria no podrà ratificar l’acord definitiu fins al mes de setembre. 
  
Euroregió universitària. El rector manifesta la seva satisfacció per la recent constitució de 
l’Euroregió universitària que aplega les universitats de parla catalana, d’Aragó i del Sud de 
França. L’entitat, impulsada per l’Institut Joan Lluís Vives –que també n’exerceix el Secretariat– 
té prevista la primera trobada el proper mes d’octubre per definir el pla d’actuacions. 
 
FInançament. En relació a la preocupació mostrada pels rectors al voltant de la qüestió del 
finançament de les universitats catalanes, el rector informa que al llarg d’aquest mes han tingut 
lloc diferents reunions amb responsables de l’Administració per fer palès aquest neguit i buscar 
possibles solucions. 
 
CUSP. Ferrer Llop explica que està previst que a la reunió del Consell de Coordinació 
Universitària de 28 de juliol, es doni llum verda al projecte del CUSP, el centre adscrit a la UPC 
que oferirà estudis en modalitat semipresencial i que té previst començar a funcionar el curs 
vinent. 
  
Transferència de Resultats de la Recerca. El rector anuncia la constitució, per iniciativa del 
DURSI, del Consorci de Transferència de Catalunya format per les universitats públiques 
catalanes, amb l’objectiu d’impulsar i donar suport a les activitats que duen a terme els centres 
de Transferència de Tecnologia i les Oficines de Transferència  de Recerca i Innovació. Afegeix 
que, com a director, ha estat nomenat  Jordi  Rojas, vicegerent de Recerca de la Universitat 
Autònoma de Barcelona (UAB). 
 
AQU. El rector informa de la reunió mantinguda pels rectors amb els responsables de l’Agència 
per a la Qualitat del Sistema Universitari i explica que es comencen a acostar posicions pel que 
fa als criteris d’avaluació i calendari. A més, a petició de la UPC, l’aplicació dels nous criteris 
per a l’avaluació docent serà efectiva a partir del proper curs. 
 
GIRO. El rector anuncia la recent constitució del Patronat de la Fundació d’Estudis de Mollet 
sobre la Gestió Integral de Residus Orgànics (GIRO), que és impulsada per l’Ajuntament de 
Mollet del Vallès, l’IRTA i la UPC. El professor Xavier Flotats, de la Universitat de Lleida, n’ha 
estat nomenat director general i la Comissió de Govern de la Fundació és presidida per la UPC 
a través de la professora M. Montserrat Soliva Torrento. A més, explica que, en la línia 
d’augmentar la presència de la Universitat en el territori, avança el projecte de  centre sobre 
agricultura periurbana al Parc Agrari de Sabadell, en què participa directament l’Escola 
Universitària d’Enginyeria Tècnica Agrícola de Barcelona (EUETAB/ESAB). 
 
Aliances. També informa, d’una banda, de la recent reunió mantinguda per la UPC amb 
l’Institut Català de la Fusta (INCAFUS), promoguda pel Centre Forestal de Solsona, amb 
l’objectiu d’establir una col·laboració, des de l’àmbit de l’arquitectura, per la promoció de la 
construcció amb fusta.  De l’altra, de les gestions iniciades pel professor Carles Riba amb el 
sector dels béns d’equipament, per tal d’impulsar un centre de difusió tecnològica sobre aquest  
tema. En aquest mateixa línia d’actuació, comunica la constitució de la primera Unió Temporal 



d’Empreses (UTE) amb INDRA, Mier i GTD per desenvolupar la recerca al voltant de 
l’aeronàutica, aprofitant una subvenció del Ministeri d’Indústria. 
 
PMT. El rector explica la recent reunió mantinguda amb el secretari de Planificació Territorial de 
la Generalitat de Catalunya, Oriol Nel·lo i amb l’INCASOL per tal d’aclarir les condicions 
econòmiques i jurídiques per a la instal·lació d’empreses en el Parc Mediterrani de Tecnologia. 
 
Fundació UPC. El rector explica que el Patronat de la Fundació UPC formalitzarà, dilluns 
vinent, una oferta per l’opció de compra dels locals que l’Institut Català de Tecnologia té al 
carrer Ciutat de Granada al 22@BCN, com a continuació de l’acord assolit entre les dues 
entitats pel qual la Fundació UPC es faria càrrec a partir del curs vinent de la formació que fins 
ara impartia l’ICT. El rector confia que l’oferta de la Fundació per la compra dels locals  (d’uns 
4.600 m2) per 11,5 milions d’euros serà acceptada i d’aquesta manera la Universitat, a través 
de la Fundació, comptarà amb un espai de referència de la formació permanent per a les 
empreses instal·lades al 22@BCN. 
 
Préstec de portàtils. El rector explica que el Servei de Biblioteques i Documentació ha rebut 
un ajut de 48.000 euros per a préstec d’ordinadors portàtils i recorda que durant aquest any el 
Servei ha aconseguit al voltant de 174.000 euros en ajuts per a diferents projectes. 
 
Jornades. El rector informa de l’èxit assolit en les Jornades de Programari Lliure 
desenvolupades recentment a l’Escola Superior Politècnica de Vilanova i la Geltrú i en el III 
Congreso Español y I Congreso Iberoamericano de Ciencias y Técnicas del Frío, organitzat per 
l’ETSEIB i per la Societat Española de Ciencias y Técnicas del Frío. Així mateix informa de la 
cloenda dels actes del centenari de l’ETSEIT. 
 
Barri de Sant Ildefons. El rector informa del conveni signat entre la UPC i l’Ajuntament de 
Cornellà pel qual un equip de l’Escola Tècnica Superior d’Arquitectura (ETSAB) 
desenvoluparà un conjunt de propostes viables d’ordenació i d’intervenció urbanística i 
arquitectònica encaminades a conferir més qualitat a la xarxa viària, el parc 
d’habitatges i els espais públics del barri de Sant Ildefons. 
 
Maria Salvo Iborra. El rector es felicita, finalment, per l’anunci que Maria Salvo Iborra rebrà la 
Creu de Sant Jordi i recorda que fa un any i mig va ser investida com a doctora honoris causa 
per la UPC, juntament amb Gregorio López Raimundo i Agustí de Semir Rovira en 
representació en representació de tots els que van lluitar contra la dictadura franquista per a la 
recuperació de la democràcia i les llibertats nacionals.  
 


